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   Horia Scubli, primarul Sighetului, a cerut sprijin financiar de la Consiliul Judeţean pentru
asfaltarea drumului  de acces spre rampa de gunoi a Sighetului.

  

   „Am avea nevoie de 150.000 de lei pentru asfaltarea acestui drum. Sper să fim înţeleşi aşa
cum trebuie şi sunt convins că veţi găsi o soluţie să ne ajutaţi. Din nefericire, cei care locuiesc
în zonă nu mai sunt dispuşi să suporte un trafic aşa mare. Noi suntem poarta pentru reziduurile
menajere a întregii jumătăţi de Nord a judeţului”, a spus Horia Scubli, primarul Sighetului.

  

   „Promit că voi supune atenţiei Consiliului Judeţean această cerere şi că la prima şedinţă o să
se aloce suma cerută în acest scop”, a spus Gabriel Zetea, preşedintele Consiliului Judeţean
Maramureş.
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